



## **CALL FOR Technical Advisor**

### **Women Empowerment Program**

### **“Taqa Yadaweya”**

#### **Background**

Benban Solar Developers Association - registered number 1643 in 2019 - is responsible for the social responsibility of the National Solar Energy Project in Benban - the largest project to generate electricity from solar energy in the Middle East - the association has a number of different activities and components that focus primarily on the development of Benban villages in Aswan through a five-year plan. The plan aims to improve the quality of educational, health and livelihood services, in addition to developing markets and improving the standard of living in Benban and Mansorya.

#### **Taqa Yadaweya Project**

*Create employment opportunities for women*

##### **Indicators**

- ✓ 33/40 Women completed the whole program
- ✓ 20 skilled and qualified trained women
- ✓ Two units well launched in Benba and Mansorya.
- ✓ Running plan/mechanism of the sewing units well reviewed by a specialized consultant.

##### **Intervention:**

Phase one: technical and managerial trainings

Phase two: marketing and safety workshops

Phase three: launching the units

Phase four: monitoring and follow up

## Call Description

This call is open to organizations, companies and/or individual consultants in Egypt. This call will prioritize applications that focus on the delivery of change regarding the **women's economic empowerment** in Benban and Mansorya. The application should demonstrate its capacity to foster data uptake and monitoring and evaluation mechanism.

## Eligibility and Selection Criteria

The offers/applications will be reviewed according to how they meet the following criteria:

1. The capacity to reflect the objectives and principles of the BSDA,
2. The relevant experience in launching and running women production units (seven years at least),
3. Experience in sewing units is an asset,
4. Fair experience in reviewing and evaluating production units' proposals/plan, and
5. Familiarity with the Aswan (Benban and Mansorya) community.

## Consultancy Description

1. Advise BSDA regarding sewing units' proposal revision - technical and practical view,
2. Oversees the partner's implementation plan and processes,
3. Looks over the sewing units management plan,
4. Determines quality control standards of the sewing units,

## Submission

### Submission of Clarification

To: [g.elsayed@bsda.solar](mailto:g.elsayed@bsda.solar)

Cc: [bsda.pv@bsda.solar](mailto:bsda.pv@bsda.solar)

Deadline: **31 December, 2022**

### Submission of Technical and Financial Offer

- 1- The technical and financial offer in one PDF document.
- 2- Up-to-date CV
- 3- One page of relevant experience includes deliverables with dates and organization/s).

To be send:

To: [bsda.pv@bsda.solar](mailto:bsda.pv@bsda.solar)

Cc: [h.soltan@bsda.solar](mailto:h.soltan@bsda.solar) and [g.elsayed@bsda.solar](mailto:g.elsayed@bsda.solar)

Deadline: **05 January, 2023**

### **Submission Notes**

- The proposals will be reviewed by technical and financial committee,
- The proposals will be reviewed once received (do not wait till the last minute),
- The assessment of proposals will be based on grade (technical + financial).

## إعلان عن استشاري فني

### برنامج تمكين المرأة "طاقة يدوية"



#### مقدمة

تتولى جمعية مستثمري الطاقة الشمسية لتنمية المجتمع بينبان - المسجلة برقم 1643 في 2019 - المسؤولية الاجتماعية للمشروع القومي للطاقة الشمسية في بنبان - أكبر مشروع لتوليد الكهرباء من الطاقة الشمسية في الشرق الأوسط - وللجمعية عدد من التدخلات المختلفة مدرجة تحت مكونات تركيز بشكل أساسي على تنمية قرى بنبان في أسوان من خلال خطة خمسية. تهدف الخطة إلى تحسين جودة الخدمات التعليمية والصحية والمعيشية، بالإضافة إلى تطوير الأسواق وتحسين مستوى المعيشة في بنبان والمنصورية.

#### ملخص التدخل الاجتماعي-الاقتصادي

النتيجة المتوقعة: خلق فرص عمل لائقة للمرأة

#### المؤشرات

- ✓ 33/40 من المشاركات أكملن البرنامج بأكمله
- ✓ 20 من النساء المدربة ماهرات ومؤهلات لإدارة وتشغيل الوحدات الإنتاجية
- ✓ إطلاق وحدتين إنتاجيتين للخياطة في قرى بنبان والمنصورية
- ✓ خطة / آلية تشغيل وحدات الخياطة تمت مراجعتها بشكل جيد من قبل استشاري متخصص

#### التدخلات: إنشاء وتشغيل وحدات خياطة إنتاجية

المرحلة الأولى: التدريبات الفنية والإدارية

المرحلة الثانية: ورش التسويق والسلامة المهنية

المرحلة الثالثة: افتتاح الوحدات الإنتاجية

المرحلة الرابعة: المتابعة والتقييم

#### الدعوة لتقديم مقترح فني/مالي

هذه الدعوة مفتوحة لمنظمات المجتمع المدني و/أو الشركات في مصر. ستعطي هذه الدعوة الأولوية للتطبيقات التي تركز على تقديم التغيير فيما يتعلق بتمكين المرأة اقتصادياً في بنبان . يجب أن يُظهر الاقتراح قدرته على تعزيز استيعاب البيانات، وإنشاء الحلول اللاحقة وتعزيز المرونة.

#### معايير التقييم والاختيار

ستتم مراجعة العروض / الطلبات وفقاً لمدى استيفائها للمعايير التالية:

1. القدرة على عكس أهداف ومبادئ جمعية مستثمري الطاقة الشمسية ببنبان،
- 1- الخبرة المناسبة في إنشاء وتشغيل وحدات إنتاجية نسائية (سبع سنوات على الأقل)،
2. الخبرة في وحدات الخياطة - ميزة إضافية،
3. خبرة جيدة في مراجعة وتقييم مقترحات/ خطط الوحدات الإنتاجية،
4. الإلمام بمجتمع أسوان (بنبان والمنصورية) - عادات وتقاليد.

## موقع التنفيذ

قرى بنبان والمنصورية، مركز دراو، محافظة أسوان

## التقديم

تقديم العرض الفني والمالي على أساس:

- 1- العرض الفني والمالي في ملف PDF واحد.
- 2- سيرة ذاتية محدثة.
- 3- صفحة واحدة من الخبرة ذات الصلة، وتشمل أهم الإنجازات مع التواريخ والمنظمة/الجهة التابع لها.

على أن ترسل الملفات إلى:

للأسئلة والاستفسارات

إلى: [g.elsayed@bsda.solar](mailto:g.elsayed@bsda.solar)

نسخة إلى: [bsda.pv@bsda.solar](mailto:bsda.pv@bsda.solar)

الموعد النهائي: **31 ديسمبر 2022**

تقديم المقترحات

إلى: [bsda.pv@bsda.solar](mailto:bsda.pv@bsda.solar)

نسخة إلى: [g.elsayed@bsda.solar](mailto:g.elsayed@bsda.solar) - [h.soltan@bsda.solar](mailto:h.soltan@bsda.solar)

الموعد النهائي: **05 يناير 2023**

ملاحظات التقديم

- ستتم مراجعة المقترحات من قبل لجنة فنية ومالية.
- ستتم مراجعة العروض بمجرد استلامها (لا تنتظر حتى الموعد النهائي)،
- سيتم تقييم المقترحات على أساس نظام الدرجات (الفنية + المالية).